
PROTOKOLL nr 6

vid sammanträde den 3/3 1969 på Stadion 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse.

Närvarande:
Bengt Jäderholm, 
Bo Hedvall, 
Rolf Theblin, 
Hilding Lövdahl, 
Ernst Nilsson,

Reine Gustavsson, 
Karl Liliequist.

Förhinder hade anmälts av Carl-Hj. Bodman 
och Gunnar Dahlfors,

§ 78 
Föredragningslista:

Sammanträdet, som öppnades av vice ordf. Bengt Jäderholm, godkände före
liggande dagordning, vilken dock skulle kunna kompletteras under hand.

§ 79.
Föregående protokoll:

Vid föredragning av protokollet av den 17/2/69 med nr 5 meddelade Ernst 
Nilsson på § 60, att hans företag numera sålt sin avdelning för opinionsunder
sökning, vilket dock ej skulle hindra honom från att sondera den aktuella 
frågan om DIF-medlemmarnas motiv för deras medlemsskap i föreningen.

I fråga om § 65 anmäldes till protokollet, att skidsektionens lånebehov 
nedskrivits från 4.000 till 3.000 kr., vilket belopp tillförts sektionskassan.

I fråga om § 62 redogjorde Rolf Theblin för bingoaktualiteter: ännu ingen 
direktunderhandling för handbollens del; bordtennissektionen i samverkan med 
konståkningssektionen och vinstdelning efter fifty-fifty-linjen; över huvud 
taget minskning på alla föreningens bingo-fronter, marknanden mättad just nu. 
Härtill rapporterade Ernst Nilsson att han som ledamot av utredningen inom 
ÖÄ av lotteri-, bingo- och liknande ”spel” ansåg sig kunna försäkra, att 
något stopp för bingoverksamheten ej behöver befaras under det närmaste året.

Beslöts att säkra föreningens bingofronter med en överläggning mellan 
Rolf Theblin, Helge Öberg och av ÖÄ förordad sakkunnig för att kunna dra 
upp hållbara riktlinjer.
Uppskjuten justering: § 80.

Efter föredragning av protokoll nr 5 beslöts avvakta dess godkännande och 
justering av ordföranden till nästa sammanträde.
Årshögtiden 12/3: § 81.

Diskuterades arrangemangen kring firandet av föreningens födelsedagsfest 
den 12/3 i klubblokalen på Stadion. Beslöts uppdra åt Reine Gustavsson och 
Gunnar Dahlfors att svara för beställningar av mat och dryck, servispersonal 
och andra behövliga aggremanger. För att ge framför allt äldre medlemmar 
vad dessa kunde anses efterfråga skulle inköpas 5 1/1-flaskor av vardera 
Skåne-eldvatten, whisky och cognac. Inköpare: Dahlfors. Klubbmästare Åke 
Erixon skulle kontaktas för medverkan i olika avseenden. Sekreteraren åtar 
sig kontakta Sällskapet Gamla Djurgårdare för bidrag på talarelistan dels 
vid Djurgårdsstenen på Skansen dels vid samvaron på Stadion.

(forts.)
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Fotbollens affärer: § 82.

Efter anmälan av Reine Gustavsson (5:69) beslöts anteckna, att fotbolls
sektionens totala skuld till huvudkassan utgör 100.000 kronor.

§ 83 Ishockeyärenden:
Framförde sekreteraren besked från ordföranden att denne ännu ej lyckats 

få kontakt med ishockeysektionens ordförande (5:69), varför ännu återstod 
ovisshet om när sektionen avsåg att betala resterande belopp till huvudkassan. 
Däremot hade samma sektion framfört önskemål att få för ”utrustning" av sin 
nyhyrda lokal på Söder, mest avsedd som kansli, disponera några priser ur 
föreningens andra-sortering i montern i vestibulen på Stadion. Beslöts vill- 
fara denna framställning och att lämplig bedömare från ÖS skall utse de 
priser, som även ur ishockeysektionens synpunkt skulle göras dess kansli 
attraktivt.

§ 84. Nytt ekonomimöte:
Efter diskussion om föreningens ekonomiska ställning anmälde närvarande 

ledamöter av EU (ekonomiska utskottet), att man avser att kalla fotboll och 
ishockey till överläggningar omedelbart efter VM (slutspel 30.3.69).
Curlingträff: § 85.

Redogjorde sekreteraren för den av honom och ordföranden besökta träffen 
med curlingsektionens ledare och spelare på Curling-Stadion (5:70): en triv
selkrets med stort intresse för föreningen i dess helhet och därtill med så
dana medlemmar, vilka utöver förmågan att hantera curlingstenarna även har 
sådana ekonomiska kontakter, att bidrag annonsvägen till stärkande av Djur
gårdarens ekonomiska fond kan ställas i utsikt. Från sektionsbasarna fram
fördes ett tack till ÖS för dess goda stöd alltifrån födelsen för ett lo
tal år sedan.
Damsektionens årsmöte: § 86.

Anmälde Reine Gustavsson, att han ej kunnat förmå damsektionen att ändra 
dag för sitt årsmöte, vilket nu skulle sammanfalla med föreningens födelse
dagsfirande (12/3). Årsmötet förlagt till Enskede sporthall, där R.G. i egen
skap av kontaktman avser att närvara.

En av samme man företedd fotbollströja för damsektionens framträdande på 
bollplaner till ett pris av endast kr. 3:- pr st. kunde ej godkännas såsom 
varande enfärgad. Randigt i Djurgårdens två blå färger skall det vara, an
sågs det från skönhetsrådets sida, och detta blev också sammanträdets beslut..
Spridd distribution: § 87.

Meddelade kassören, att han efter kontakt med Nisse Öst erfarit att Idrotts- 
styrelsen sänt ut rekvirerad idrottsmaterial direkt till resp. sektioner 
trots önskemål om central distribution till ÖS. Någon kontroll över vad som 
sålunda tillförts de olika sektionerna har därmed ej kunnat ske.

§ 88Ombyggnad på Stadion:
Bekräftade Rolf Theblin att Idrottsstyrelsen nu tilldelats anslag för 

igångsättande av ombyggnaden av klubblokalen på Stadion och att starten sker 
med entréhallen, där portaldörrarna sätts igen, golvet planas ut, WC-anlägg
ning städas bort, avbalkning sker och huvudentré sker genom Klocktornet.

(forts.)
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El-situationen klar: § 89.

Efter diskussion med Stadionintendenten Arne Lindberg kunde Rolf Theblin 
att man gått med på att reducera Djurgårdens el-räkningar (1967 och 1968) 
från 10 ör pr KW till 7 öre, varmed slutbeloppen blivit 5.701:15 resp. 
5.979:05 eller totalt 11.680:20. Beslöts överlämna faktura på detta belopp 
för omedelbar betalning av fotbollssektionen.
Tack till ASG: § 90.

Beslöts anteckna ett tack till ASG (att föras vidare av ordföranden) för 
som gåva till damsektionen erhållna 20 st. over-alls.

§ 91.Ekonomi-rapport:
Meddelade skattmästaren, att han i föreningens deklaration för 1968 kommit 

fram till en vinst på 33.000 kronor, men att beloppet ”balanserats” på 
sådant sätt, att facit blivit en noll-deklaration.

Rapporterade Reine Gustavsson sin medverkan i framräkning av vissa ekono
miska uppgifter för föreningens fotbollsspelare. Antecknades ett tack till 
honom för ett gott utfört krävande arbete.

Antecknades att skattmästaren ifrågasatte sina möjligheter att fortsätta 
i styrelseuppdrag därest inte en omläggning av den ekonomiska verksamheten 
äntligen förverkligades. Även sekreteraren framförde liknande betänkligheter.

§ 92.Cykel-ambition:
Redovisades att cykelsektionen inbetalt 10 % på sin årsvinst från 1968 

och därmed tillfört huvudkassan 729 kronor. Framhölls som mönster för hur 
även en ”liten” sektionsstyrelse skall fungera.
VM-biljetter: § 93.

Fördelades inköpta VM-biljetter i ishockey på samtliga ÖS-ledamöter allt 
efter råd, önskan och lägenhet.

§ 94.Nästa sammanträde:
Diskuterades lämplig dag för nästa ÖS-sammanträde, vilket med hänsyn till 

VM-turneringen kunde beräknas komma i kläm därest det förlades till den 17/3. 
Beslöts preliminärt fastställa detta datum i händelse majoriteten av ÖS 
kunde lösgöras. I motsatt fall skulle personlig kallelse till annan samman
trädesdag ske.


